



KANIT YEMİNLİ MALİ MÜŞAVİRLİK A.Ş.

Sakıp ŞEKER Sicil No : 861 Mühür No: 898 Ankara YMM Odası
Adres : Ahlatlıbel Mah. 1822. Sok. No:70 Çankaya/ ANKARA Tel : (312) 417 05 96 - 489 20 18
Vergi Dairesi: Doğanbey Vergi Kimlik No : 4960640814 Fax: (312) 417 66 73
Web: www.kanitymm.com.tr E-mail : sakipseker@kanitymm.com.tr

Ankara, 07.01.2021

SİRKÜLER NO:2021/06

FİRMA YÖNETİCİLERİ VE MUHASEBE BİRİMLERİNİN DİKKATİNE!

Gelir Vergisinden İstisna Edilen Yurt İçi Ve Yurt Dışı Gündelik Tutarları

İş amacıyla yurt içine veya yurt dışına gönderilenlerin seyahat masrafları “**gerçek (doğrudan) gider**” veya “**harcırah**” yöntemlerinden yalnızca birisi ile karşılanabilir. Harcırah yöntemini seçen bir firma ayrıca fiili yemek ve yatma giderlerini de öderse, bu durumda fiili giderlerin tamamı ücret kabul edilecek ve vergilendirilecektir. Harcırah, sadece yeme ve yatma giderleri karşılığı verilir ve ayrıca bu kapsamdaki harcamalar için belgelenme şartı aranmaz. Harcırah yönteminde gerçek yol giderleri, yol giderlerine ait belgelerin temini şartı ile ayrıca ödenir. Gerçek gider yönteminde ise belgeye bağlanan ve ticari kazançla ve seyahatin süresi ve içeriği ile uygun harcamaların tamamı karşılanır.

01.01.2021–31.07.2021 döneminde, **ticari faaliyetle ilişkili olmak** şartıyla gerçekleştirilecek yurt içi ve yurt dışı seyahatlerde, **harcırah usulünün** benimsenmesi halinde uygulanacak gelir vergisinden istisna Yurt içi ve Yurt dışı gündelik tutarları aşağıda belirtilmiştir.

1- Yurt İçi Gündelik Tutarı:

Brüt Aylıklar (TL)	Vergiden Müstesna Gündelikler Tutarı (TL)
3,885.08 TL ve fazlası	73,50
3,857.28 - 3,885.07 TL arası	61,65
3,517.46 - 3,857.27 TL arası	57,55
3,084.97 - 3,517.45 TL arası	54,05
2,559.03 - 3,084.96 TL arası	47,65
2,559.02 TL ve daha azı	46,35

2-Yurt Dışı Gündelik Tutarları

25.01.2020 tarihli Resmi Gazete'de yayımlanan 2062 sayılı Cumhurbaşkanlığı Kararı ile 2021 yılında da uygulanmasına karar verilmiştir.

Buna göre, brüt aylık tutarı 3.885,08 TL veya fazlası olan çalışanların yurt dışı iş seyahatlerinde uygulanabilecek gelir vergisinden istisna harcırah tutarları aşağıdaki gibidir:

Ülkeler	Gündelik Tutarlar	Ülkeler	Gündelik Tutarlar
A.B.D. (A.B.D. Doları)	182	İsviçre (İsviçre Frangı)	283
Almanya (Euro)	164	İtalya (Euro)	152
Avustralya (Avustralya Doları)	283	Japonya (Japon Yeni)	31.405
Avusturya (Euro)	166	Kanada (Kanada Doları)	244
Belçika (Euro)	161	Kuveyt (Kuveyt Dinarı)	50
Danimarka (Danimarka Kronu)	1.238	Lüksemburg (Euro)	161
Finlandiya (Euro)	148	Norveç (Norveç Kronu)	1.193
Fransa (Euro)	160	Portekiz (Euro)	155
Hollanda (Euro)	156	Suudi Arabistan (Suudi A. Riyali)	617
İngiltere (Sterlin)	115	Yunanistan (Euro)	158
İrlanda (Euro)	155	Kosova (Euro)	123
İspanya (Euro)	158	Diğer AB Ülkeleri (Euro)	127
İsveç (İsveç Kronu)	1.359	Diğer Ülkeler (A.B.D. Doları)	157

Seyahat ve ikamet süresinin ilk on günü için ödenecek gündelikler, yukarıdaki miktarların % 50 artırılması suretiyle hesaplanmaktadır.

Daha ayrıntılı bilgi için müşavirliğimize başvurunuz,

Saygılarımızla.

KANIT YEMİNLİ MALİ MÜŞAVİRLİK A.Ş.